

**Marcus van Tilborg**

Director Integrated Supply Chain Ethylene and Sulfur Derivatives,
Nouryon

诺力昂
乙烯、硫及衍生物业务全球整合供应链总监

Marcus van Tilborg graduated as Organic and Polymer Chemist. He started his career in AkzoNobel in Research and Development, before moving to the Manufacturing function where he took responsibility for Process Development and Technology.

In 2002 he was appointed as Business Unit Operations Technology Manager and from 2007 he led the Global Purchasing Team for Car Refinishes, including sourcing in China. In 2011 Marcus became Operations Director for Automotive & Aerospace Coatings in EMEA and in 2013 he moved to Specialty Chemicals as Director Integrated Supply Chain.

As from 2015 Marcus is located with his family in Shanghai, as Director Integrated Supply Chain for Ethylene and Sulfur Derivatives, a global Business Unit in Specialty Chemicals. As from October 2018, Marcus becomes the Director Integrated Supply Chain for Ethylene and Sulfur Derivatives of Nouryon. Marcus also holds an MBA from the Rotterdam School of Management (RSM).

Marcus van Tilborg 毕业于有机物与聚合物化学专业。他最初加入阿克苏诺贝尔研发部门，之后转到生产部门负责流程开发和技术。

2002年，他被任命为业务部运营技术经理，并于2007年起开始领导全球汽车修补漆采购团队，包括在中国的采购。

2011年，Marcus 成为负责欧洲、中东和非洲地区的汽车和航空航天涂料部门的运营总监，并于2013年转任专业化学品业务部担任整合供应链总监。

自2015年开始 Marcus 担任阿克苏诺贝尔专业化学品乙烯、硫及衍生物业务全球整合供应链总监，并与家人一起调任中国上海。自2018年10月开始，担任诺力昂公司乙烯、硫及衍生物业务全球整合供应链总监。

Marcus 还拥有鹿特丹管理学院 MBA 学位。